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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 13. června 2018 v ČRo od 13.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Miroslav Dittrich, místopředseda Rady ČRo, 

Ivan Vodochodský, Petr Šafařík, Tomáš Kňourek, Zdeněk Mahdal, členové Rady ČRo 

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, Vítězslav Jandák, Petr Arenberger, členové Rady 

ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo   

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 30. 5. 2018 

 

3. Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, zadání 10. minitendru 

 

4. Setkání s vedením ČRo 13.30, Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

- Měsíční informace GŘ - květen 2018 

- Různé 

 

5. Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

7. Různé 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, omluvila z jednání J. Vejvodu, V. Jandáka a P. 

Arenbergera, program byl schválen.  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 30. 5. – k návrhu zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

3) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, zadání 10. minitendru - H. Dohnálková informovala o 

jednání hodnotící komise k 10. minitendru na analýzy pro Radu ČRo, které se konalo 4. 6. 2018, obě 

analýzy 10. minitendru byly vysoutěženy, podpisová administrativa smluv by měla být ukončena 25. 6. 

2018 a poté poběží lhůta pro vypracování analýz.  

Dále H. Dohnálková uvedla, že dokumenty k zadávací dokumentaci pro vyhlášení nového tendru na 

analýzy pro Radu ČRo jsou připraveny, celý tendr bude na 2 roky v hodnotě 2 milionů korun. V rámci 

zadávací dokumentace bude i ukázková analýza, vítězové budou soutěžit jednotlivé analýzy 

v minitendrech. Radní zvažují malou analýzu publicistické části vysílání stanice Vltava na podzim tohoto 

roku, proto by bylo vhodné tendr vyhlásit co nejdříve, nejlépe ještě do prázdninových měsíců. Předsedkyně 

Rady navrhla zachovat analytickou skupinu Rady a požádat vedení rozhlasu o informativní schůzku 

k tomuto tendru, zřejmě se zástupci oddělení veřejných zakázek. Přítomní radní se shodli na termínu 

schůzky – 20. 6. 2018 od 10.00 hod, před jednáním dozorčí komise Rady.  

 

Ve 13.15 hod přišel na jednání P. Šafařík. 
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P. Šafařík okomentoval drobné připomínky k zadávací dokumentaci nového tendru na analýzy, kterou 

radní dostali. Doporučil radním, aby v zadávací dokumentaci byla zohledněna možnost používat tzv. 

„kodéry“ v tříčlenných týmech autorů a sjednotit formát dokumentů odevzdávaných analýz. Proběhla 

debata přítomných radních k zadávací dokumentaci, H. Dohnálková zopakovala návrh k vedení ČRo – 

uskutečnit schůzku k této zadávací dokumentaci 20. 6. 2018 od 10.00 hod se zaměstnanci ČRo, kteří budou 

tendr připravovat. Přítomní radní se shodli na zachování analytické skupiny Rady ČRo, z expertů 

předsedkyně navrhla požádat o spolupráci i nadále J. Ftorka, s čímž ostatní radní souhlasili. 

 

4) Setkání s vedením ČRo 13.30, Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel 

komunikace a vnějších vztahů, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ  

- Měsíční informace GŘ – J. Menger vyzdvihl z dodaného materiálu Radě tyto informace – byla 

nastavena ochrana osobních údajů podle směrnice GDPR zejména u rozhlasových poplatníků, 

v ekonomickém úseku finalizovaly práce na Výroční zprávě o hospodaření ČRo za rok 2017, byla 

dokončena rekonstrukce prostorové akustiky RS Brno, byl spuštěn nový vysílač Turnov pro ČRo Liberec, 

k plánované optimalizaci pracovních míst proběhlo jednání s odbory a byly zpracovány hodnotící 

dotazníky pro zaměstnance ČRo v souvislosti s půlročním odměňováním, které jsou umístěny na intranetu. 

Dále připomněl poslední výsledky poslechovosti Radioprojekt, oslavy 95. výročí Českého rozhlasu, pietní 

akt k výročí 5. května 1945 a účast rozhlasu na Veletrhu knihy. Zpravodajství a nová média se věnovala 

nařízení GDPR, připravuje původní seriál k výročí srpna 1968, připravila zpravodajství z MS v hokeji a 

z tenisového French Open. Programové oddělení se účastnilo MFF ve Zlíně věnovaného dětem, zastoupení 

zde mělo jak Rádio Junior, tak RS Zlín. Regionální studia od počátku června připravují sjednocení 

formátových hodin v ranním vysílání RS. SOČR vystoupil se svými koncerty v rámci Pražského jara.  

T. Kňourek se dotázal, zda by mohlo vedení ČRo poskytnout Radě plánované kvalitativní výzkumy stanice 

Dvojka a ČRo Plus, J. Menger upozornil, že tyto materiály jsou zatím v přípravě a jsou interní, ale v tomto 

režimu do nich budou moci radní nahlédnout.  

H. Dohnálková se dotázala, zda hodnotící formuláře pro zaměstnance se vztahují i na ředitele jednotlivých 

sekcí ČRo, J. Menger uvedl, že ředitelé na nejvyšším stupni řízení a část managementu jsou hodnoceni 

v rámci KPI. V této souvislosti požádal předsedkyni Rady, o vyplnění hodnotícího formuláře pro tajemnici 

Rady a odevzdání nejpozději do konce června tohoto roku. 

- Různé – H. Dohnálková informovala o schůzce předsedkyně a místopředsedy Rady M. Dittricha 

s vedoucím právního oddělení ČRo ohledně nové směrnice týkající se GDPR, která se konala minulý týden 

ještě před jednáním ve volebním výboru PS k tomuto tématu. Informace z této schůzky obdrží radní 

emailem. S vedoucím právního oddělení P. Šmelhausem byla předběžně dohodnuta další schůzka, která se 

zaměří již na konkrétní kroky Rady, zejména na jejích webových stránkách. H. Dohnálková požádala 

vedení rozhlasu o tuto konzultační schůzku, podrobnosti zašle emailem.  

Závěrem předsedkyně Rady informovala vedení rozhlasu o drobných úpravách v zadávací dokumentaci na 

nový tendr na analýzy pro radu ČRo, finální text dokumentace bude zaslán generálnímu řediteli emailem a 

požádala vedení rozhlasu o vyhlášení tohoto tendru v nejbližším možném termínu, pokud možno ještě před 

prázdninovými měsíci. Požádala vedení rozhlasu o zprostředkování schůzky k tomuto tendru 

s odpovědnými pracovníky ČRo a navrhla termín 20. 6. 2018 v 10.00, před jednáním dozorčí komise Rady. 

J. Menger upozornil, že v tomto termínu je bohužel generální ředitel a ředitel Ekonomiky na zahraniční 

cestě, ale požádá o účast kolegy z oddělení veřejných zakázek.   

 

Ad 3) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, zadání 10. minitendru  – P. Šafařík se vrátil k debatě 

nad připomínkami v zadávací dokumentaci na nový tendr a zobrazil přítomným navrhované změny. Dále 

upozornil na nesrovnalosti při vyhlášení 10. minitendru na analýzy pro Radu ČRo v minulých týdnech ze 

strany vedení ČRo.  

Závěrem P. Šafařík doporučil radním zveřejnit rešerše, které si vyžádala Rada ČRo od vedení rozhlasu 

k výročí 15. března 1939 a k ekonomickým a politicko-ekonomickým tématům vysílání ČRo. 

 

5)Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) -– H. Dohnálková informovala radní o schůzce 

s vedoucím právního oddělení P. Šmelhausem k této problematice a vyžádala si materiály, které má rozhlas 

k ochraně osobních dat již zpracovány a mohly by se týkat i Rady. Po schůzce ve volebním výboru PS, kde 

byl také P. Šmelhaus přítomen, byla předběžně domluvena další schůzka, předsedkyně navrhla požádat P. 
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Šmelhause o právní stanovisko k této problematice nejlépe do 20. 6. 2018, aby jej mohla konzultovat 

s právníky z dozorčí komise. S tímto postupem přítomní radní souhlasili.   

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů -– H. Dohnálková dohodne podrobnosti s tajemnicí, jak budou 

zveřejněny stížnosti z květnové veřejné schůze na webových stránkách Rady bez uvedení jmen posluchačů.  

 

7) Různé – M. Dittrich upozornil, že Rada by měla na příští veřejné schůzi oznámit spolupráci s experty. 

H. Dohnálková informovala o jednání Volebního výboru PSP ČR, kterého se za Radu zúčastnila, ještě 

spolu s M. Dittrichem. 

P. Šafařík se podivil, že schůzka k GDPR s vedoucím právního oddělení nebyla zprostředkována pro 

všechny radní, H. Dohnálková uvedla, že toto téma bylo diskutováno na výjezdním zasedání v Brně, kde 

přítomní radní s postupem souhlasili, navíc předsedkyně Rady byla v časové tísni, aby získala alespoň 

základní informace před jednáním ve Volebním výboru 7. 6. 2018 k tomuto tématu.  

P. Šafařík informoval o schůzce Konzultační rady pro zahraniční vysílání, kde byl jako zástupce Rady 

přítomen, materiály z této schůzky zašle všem radním.  

Dále informoval o konferenci Média dětem, média s dětmi, kterou pořádala RRTV  30. května 2018 ve Zlíně, 

které se zúčastnil. Zde zazněly zajímavé příspěvky, zejména doc. Hanáčkové, její prezentaci se pokusí 

vyžádat od RRTV a zaslat všem radním.  

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

Červen 2018  st 27. 6.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Červenec  st 11.7 13.00 jednání předsednictva 

 25 7.    10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Srpen   st 15. 8.  13.00 jednání předsednictva 

 29. 8.     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

      

 

Září   st 12. 9.  13.00 jednání předsednictva 

 26. 9     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Říjen   st 17. 10.  13.00 jednání předsednictva 

 31. 10.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Plzeň 

                

 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 

 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


